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 Protokół nr 1/2024 

z LVII Sesji Rady Gminy 

z dnia 30 stycznia 2024 roku 

 

Skład Rady: 15, obecnych 15 (według załączonej listy obecności) 

Spoza Rady uczestniczyli: 

1. Władysław Piątkowski – Wójt Gminy  

2. Hanna Grotek – Skarbnik Gminy  

3. Marcin Pawlak – Dyrektor ZGK 

4. Adam Balcerowicz – radny powiatu  

5. Adolf Maciak – radny powiatu  

6. Maciej Piątkowski – delegat Mazowieckiej Izby Rolniczej  

7. Mirosław Pańczyk – radca prawny 

A także sołtysi oraz mieszkańcy.  

Pkt 1.  

Pan Bogusław Sikorski powitał przybyłych radnych i gości, rozpoczął obrady LVII Sesji Rady Gminy 

Belsk Duży, odczytał proponowany porządek obrad.  

1. Otwarcie obrad. 

2. Przyjęcie proponowanego porządku obrad. 

3. Wystąpienie Radnych Powiatu Grójeckiego 

4. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w wieloletniej prognozie finansowej 

5. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy 

6. Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Grójeckiemu 

7. Podjęcie uchwały zmieniającej Uchwałę Nr XLIV/385/2022 Rady Gminy Belsk Duży z dnia 

12 października 2022 r. 

8. Podjęcie uchwały w sprawie nie wyrażenia zgody na wyodrębnienie funduszu sołeckiego 

9. Podjęcie uchwały w sprawie planu dofinansowania form doskonalenia zawodowego 

nauczycieli oraz ustalenia maksymalnej kwoty dofinansowania opłat w 2024 r. za 

kształcenie nauczycieli zatrudnionych w szkołach i placówkach prowadzonych przez Gminę 

Belsk Duży 

10. Zapytania i wolne wnioski. 

11. Zamknięcie obrad. 

Pkt 2.  

Pan Władysław Piątkowski poprosił o dodanie w pkt 10 Podjęcie uchwały w sprawie zaliczenia drogi 

do kategorii dróg gminnych. W związku ze złożonym wnioskiem na środki na modernizacje drogi 

gminnej.  

Pan Bogusław Sikorski odczytał porządek z zaproponowaną zmianą.  

1. Otwarcie obrad. 

2. Przyjęcie proponowanego porządku obrad. 
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3. Wystąpienie Radnych Powiatu Grójeckiego 

4. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w wieloletniej prognozie finansowej 

5. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy 

6. Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Grójeckiemu 

7. Podjęcie uchwały zmieniającej Uchwałę Nr XLIV/385/2022 Rady Gminy Belsk Duży z dnia 

12 października 2022 r. 

8. Podjęcie uchwały w sprawie nie wyrażenia zgody na wyodrębnienie funduszu sołeckiego 

9. Podjęcie uchwały w sprawie planu dofinansowania form doskonalenia zawodowego 

nauczycieli oraz ustalenia maksymalnej kwoty dofinansowania opłat w 2024 r. za kształcenie 

nauczycieli zatrudnionych w szkołach i placówkach prowadzonych przez Gminę Belsk Duży 

10. Podjęcie uchwały w sprawie zaliczenia drogi do kategorii dróg gminnych 

11. Zapytania i wolne wnioski. 

12. Zamknięcie obrad. 

Rada Gminy Belsk Duży jednogłośnie przyjęła  porządek obrad ze zmianą.  

Pkt 3.  

Pan Adam Balcerowicz  

Poinformował, że w powiecie odbyły się ostatnio 3 sesje – 2 nadzwyczajne i jedna zwykła. Sesja 

nadzwyczajna dotyczyła dołożenia środków na wynagrodzenia dla nauczycieli. Podczas sesji zwykłej 

został przyjęty budżet na rok 2024. Dodał, że w budżecie została przyjęta inwestycja – czyli remont 

ulicy Kozietulskiego. Dodał, że otwarcie ofert odbędzie się 9 lutego. Wyraził nadzieję, że do wakacji 

uda się ten odcinek wykonać. Kolejna sesja nadzwyczajna dotyczyła dofinansowania remontu oddziału 

neurologicznego w szpitalu w Grójcu. Podkreślił, że w tej kadencji wydatkowano ok 60 milionów na 

inwestycje w szpitale. Przypomniał, że jest ogłoszony nabór dla organizacji pozarządowych, dodał, że 

w ubiegłym roku skorzystały organizacje pozarządowe z terenu naszej gminy.  

Poinformował, że Komisarz Wyborczy zmienił okręgi wyborcze do rady powiatu. Gmina Belsk została 

połączona z gminą Jasieniec i Chynów.  

Pan Adolf Maciak 

Zaznaczył, że w budżecie do remontu zgłoszone są tylko dwie drogi – ulica Kozietulskiego w Belsku 

oraz ulica Tomaszowska w Nowym Mieście. Podkreślił, że dużo się zrobiło na terenie obu szpitali w tej 

kadencji. Wyraził opinię, że zmiana okręgów jest niekorzystna dla gminy Belsk Duży.  

Pan Bogdan Zakrzewski  

Poinformował, że droga Skurów – Wilczogóra na odcinku w miejscowości Oczesały jest nieprzejezdna. 

Dodał, że nie chodzi o asfaltowanie ale podkreślił, że aktualnie nie da się jeździć.  

Pan Adolf Maciak 

Odpowiedział, że pamiętają o tej drodze. Dodał, że jednoznaczne jest stanowisko zarządu, że jeśli 

mieszkańcy nie przekażą gruntu to asfaltowania nie będzie. Dodał, że przejeżdżał ostatnio i nie było 

problemów z przejazdem. Ale dobrze byłoby tę drogę wykonać.  

Pan Adam Balcerowicz 
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Odniósł się, że monitują tę kwestię regularnie. Ale nie jest pracodawcą dyrektora PZD i nie może nic 

od nie go egzekwować.  

Odniósł się do kwestii dyżurów nocnych w aptekach. Podkreślił, że jako powiat mają obowiązek 

rozpisać dyżury ale nie mają narzędzi do egzekwowania czy karania. Dodał, że trwają prace nad zmianą 

w ustawie. Zobowiązał się do poruszenia tematu na najbliższej Komisji Zdrowia.  

Pan Adolf Maciak 

Zwrócił uwagę, że sołtysi mają numery do radnych powiatu i co dyrektora PZD. Należy dzwonić i 

zgłaszać kwestię tego odśnieżania. Dodał, że nie ma ciągłości odśnieżania i to widać. Dodał, że sypią 

na zakrętach i pod górkę. Wyraził nadzieję, że uda się aby na terenie Grójca była jedna dyżurująca 

apteka.  

Pan Radosław Szewczyk 

Wyraził stanowisko, że apteka nocna powinna być przy szpitalu. Zwrócił się z prośbą, że droga 

powiatowa w Wilczogórze koło szkoły się rozchodzi i należy drogę połatać.  

Pan Mariusz Gieleciński  

Poruszył kwestię sprzątania i wycinania zakrzaczeń przy drodze lokalnej obok S7.   

Pan Adolf Maciak 

Podkreślił, żeby zgłaszać takie sprawy do zarządu powiatu, wówczas mają wiedzę i mogą egzekwować 

czy podjęto działania.  

Pan Zbigniew Byrski  

Poprosił aby na drodze Stara Wieś – Bodzew wyczyścić rów. Oraz o zebranie pobocza od strony 

południowej i umożliwienie spływu wody z drogi do rowu. Ponieważ po deszczach na drodze robi się 

zastoisko wody.  

Pani Ewa Łubińska  

Poprosiła, aby załatać doły w miejscowości Bodzew koło pana Zaszewskiego. Ponieważ ciągle wybijają 

się tam doły i aktualnie droga jest nie przejezdna.  

Pkt 4.  

Pan Bogusław Sikorski odczytał projekt uchwały. 

Rada Gminy Belsk Duży przyjęła uchwałę jednogłośnie– Uchwała Nr LVII/493/2024  

Pkt 5. 

Pan Zbigniew Byrski odczytał projekt uchwały. 

Rada Gminy Belsk Duży przyjęła uchwałę jednogłośnie– Uchwała Nr LVII/494/2024  

Pkt 6.  

Pani Ewa Maciak odczytała projekt uchwały. 
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Rada Gminy Belsk Duży przyjęła uchwałę jednogłośnie– Uchwała Nr LVII/495/2024  

Panowie Adam Balcerowicz i Adolf Maciak podziękowali za udzielenie wsparcia dla szpitala w Grójcu.  

Pkt 7.  

Pan Bogusław Sikorski odczytał projekt uchwały. 

Rada Gminy Belsk Duży przyjęła uchwałę jednogłośnie– Uchwała Nr LVII/496/2024  

Pkt 8.   

Pan Zbigniew Byrski odczytał projekt uchwały.  

Rada Gminy Belsk Duży przyjęła uchwałę jednogłośnie– Uchwała Nr LVII/497/2024  

Pkt 9.  

Pani Ewa Maciak odczytała projekt uchwały budżetowej na rok 2024.  

Rada Gminy Belsk Duży  przyjęła uchwałę jednogłośnie–  uchwała Nr LVII/498/2024.  

Pkt 10. 

Pan Bogusław Sikorski odczytał projekt uchwały. 

Rada Gminy Belsk Duży przyjęła uchwałę jednogłośnie– Uchwała Nr LVII/499/2024  

Pkt 11. 

Pan Władysław Piątkowski  

Poinformował, że zmiany w budżecie dotyczyły głównie zadań które zostały rozpoczęte pod koniec 

ubiegłego roku. Dodał, że trwają prace nad modernizacją Zakładu Gospodarki Komunalnej. Trwają też 

prace nad kanalizacją deszczową na osiedlu Sady. Przypomniał że trwają tez prace w parku w 

Oczesałach. Poinformował, że rozpoczęła się rozbudowa szkoły w Belsku – która może być na razie 

uciążliwa dla dzieci, ale potem będzie lepiej.  

Wyraził nadzieję, że współpraca z powiatem dalej będzie się układać i wspólnie uda się rozwiązać te 

sprawy dróg powiatowych.  

Zaprosił na uroczystości związane z rocznicą śmierci płk. Jana Kozietulskiego. 

Pan Bogusław Sikorski  

Zaznaczył, że rozpoczęły się prace nad doświetleniem przejść dla pieszych na drodze wojewódzkiej 

728. 

Pan Władysław Piątkowski  

Poinformował, że odbędzie się walne zebranie Związku Międzygminnego „Natura”. Odniósł się do 

informacji, że cena śmieci nie wzrosła bo idą wybory. Dodał, że firma Jarper złożyła ofertę o milion 

niższą. Poinformował, że będą dotacje dla gmin na edukację w zakresie gospodarowania odpadami.  

Pan Adolf Maciak 
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Udzielił informacji na temat bieżącej działalności Mazowieckiej Izby Rolniczej. Dodał, ze jeśli będą 

chętni (ok 25 osób) to Ośrodek Doradztwa Rolniczego może zorganizować szkolenie na temat eko-

schematów.  

Pkt 12.  

Pan Bogusław Sikorski stwierdził wyczerpanie porządku obrad. Podziękował wszystkim za przybycie i 

zakończył obrady LVII Sesji Rady Gminy.  

Sesja trwała od godziny 10.12 do godziny 11:59 

Na tym protokół zakończono.  

Przewodniczący Rady Gminy 

Bogusław Sikorski 


